
Zápis ze zasedání Kolejní rady ze dne 13. 4. 2022 
 

Energetické úspory 

• V rámci ekologických úspor je vypracován projekt na namontování chytrých 

termostatů na pokoje, bohužel projekt je finančně náročný a k jeho realizaci dojde 

pouze za podpory školy (nebo za pomoci dotací). 

• ČEZ vypracoval projekt za účelem úspory energie, využívání obnovitelných zdrojů a 

hospodaření s dešťovou vodou. Projekt se týká celého kampusu kolejí a bude 

projednán s ostatními univerzitami. 

Sušičky 

• Na koleji Sázava chodilo upozornění o usušení prádla dříve, než doběhl sušící cyklus. 

Tato systémová chyba bude napravena. 

• Jedna ze sušiček na koleji Sázava měla problémy s kompletním vysušením prádla. 

Sušička bude zkontrolována a opravena. 

• Prosíme studenty, pokud narazí na problém/závadu u praček či sušiček, aby situaci 

neprodleně nahlásili. 

Tiskárny na kolejích 

• Tiskárny Robocopy nyní fungují bez problémů. 

• Budou probíhat diskuse s výpočetním centrem VŠCHT o možnosti umístění školních 

tiskáren na koleje. 

Formuláře v AJ 

• Na základě podnětu jsme předali informaci o chybějících formulářích v AJ na 

vrátnicích pro cizince, kteří se nastěhovávají v pozdních hodinách. Situace bude 

vyřešena. 

• Prosíme studenty, aby v případě, že uvidí problém s komunikací vrátného a cizince, 

aby pomohli s překladem, případně kontaktovali radu, nebo studenty zabývající se 

podporou studentů z ciziny. 


